
Zpráva z RD – sjezd Sázavy, 14. 5. 2014 

 

Vzhledem k nepřízni počasí se na poslední chvíli odhlásilo šest studentů. Nakonec se akce 

zúčastnilo čtrnáct studentů, především z 1.LF, dále pak z MFF a PedF.  

Překážkou nebyl ani hraniční stav vody ke sjezdu řeky a akce se velice povedla.  

 

Mgr. Zdeněk Braum 


